
Minnesanteckningar
2024-11-28

Kommunala rådet för 
funktionshindersfrågor

Plats och tid Amazonas kl. 15:00-17:00

Ledamöter Barbro Zimmerling Svan (L) (ordförande)
Eva Qvarnström (KD)
Eva Solhäll (MP)
Helena Butén Langlet (M)
Birgitta Persson (SD)
Desirée Björk (Ö)
Michael Lillman (V)
Sabine Blix (L)
Käll Svensson (V)

Föreningsrepresentanter Bertil Magnusson (Vindens Vänner)
Annette Lack (FUB)
Kent Revedal (NEURO)
Kenneth Lindmark (HRF)

Övriga närvarande Jennifer Holm §32

Sekreterare Marko Persson
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§ 30

Mötets öppnande/Välkommen//Närvaro

Ordförande Barbro Zimmerling Svan hälsar alla välkomna.
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§ 31

Presentationsrunda

Alla närvarande får möjligheten att berätta kort om sin bakgrund och vad/vilka de 
representerar.
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§ 32

Inbjudna gäster

Jennifer Holm berättar om verksamheten med Helios (fd Solrosen). Hon har arbetat 
med verksamheten sedan mer än ett år. 
Hon berättar om arbetet med projektet med öppna verksamhetens behandlingsassistenter 
som möjliggör att alla skall vara välkomna.   
En nystart av verksamheten kommer att komma igång efter nyår 2025. På sju platser i 
kommunen pågår det idag verksamhet.
Flera frågor om vem som reglerar ledsagare respektive färdtjänst uppkommer på mötet. 
Tolkningar av lagstiftning anses ha negativa effekter.
Tillgänglighet för Ekerös nya badhus är en fråga som många är engagerade i. Fråga om hur 
stor gruppen, vilka skulle komma ifråga för att avgränsa bassängen ett par timmar i veckan? 
En siffra som nämns är 27 personer. Frågan tas vidare till Eva på daglig verksamhet. 
Jennifer tar framöver kontakt med beredningsgruppen samt Annette Lack.
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§ 33

Föregående möte/minnesanteckningar

minnesanteckningar-krf-2024-09-12-2-pdf
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§ 34

Ordförande informerar

Ordförande frågar rådet om man behöver bilda grupper för specifika frågor. Ett antal frågor 
från en lista tas upp på mötet. 
Frågan om badhusets tillgänglighet tas åter upp. En avsatt reserverad tid skulle kunna 
avhjälpa de problem som betonats av de närvarande föreningarna. Tiden anges som 2 
timmar per vecka då multibassängen anses borde kunna reserveras.  
Frågan anses nu behöva tas vidare med kultur- och fritidsförvaltningen och dess (nämndens) 
ordförande Alexander Lind af Hageby.
En grupp avser att boka ett möte med anledning av frågan om reservation 
av multibassängen.
Det påtalas att frågan eventuellt kan behöva utredas. Frågan om hur många i gruppen som 
omfattas och skulle kunna komma ifråga kvarstår.
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§ 35

Information från politiken

Desiree Björk tar upp frågan att Socialförvaltningen kommer att behöva genomföra 
besparingar som hon tror får inverkan på olika verksamheter.
Barbro Zimmerling Svan ämnar skriva tillsammans med SPF och PRO till kommunen om att 
behovet av hörselassistent kvarstår.
Frågan om punktskrift av allmäna handlingar är besvarad och detta får man på begäran.
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§ 36

Information från föreningarna

Föreningarnas representanter deltar i samtalet kring de övriga punkterna.
Här följer en sammanfattning av vad som framkommit på beredning inför mötet.
Ekebyhovsskyrkans entréer - behöver dörröppnare.
Ekebyhovs slott behöver en ledstång på framsidan och även att rampen på baksidan lätt blir 
hal samt att det behövs en ringklocka för att bli insläppt.
 Det finns önskemål om att skapa tysta rum i Ekebyhovsparken-Bokskogen. Eva Solhäll tar på 
sig att driva frågan tillsammans med Bertil Magnusson och Mikael Lillman. 
Det uppkommer frågor om Erskinsalens funktionshinderanpassning, men inget speciellt 
framkommer.
Frågan om att många äldre inte kan trycka på larmen har tagits vidare i ett samarbete med 
SPF och PRO när det gäller hörselassistans. Helena Buten Langlet tar frågan med sig till 
Socialnämnden.
Hörselslingor är en fråga för och tas med Thomas Björk på fastighet.
Man saknar handikapparkering vid biblioteket i Ekerö centrum.
Kommande uppgifter:
Undersöka hur de nya soptunnorna kommer att fungera för exempelvis rullstolsburna?
Ekebyhovskyrkan har skyddsrum men hörselslingor saknas.
Krisberedskap/krig för LSS vad görs idag?
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§ 37

För kännedom

Möte 2024-10-21 | MeetingPlus [sv]
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§ 38

Kommande möten

Mötestider för år 2025:
Torsdagen den 13 mars
Torsdagen den 22 maj
Torsdagen den 18 sept
Onsdagen den 26 november
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